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Zápis z jednání Zastupitelstva obce Kobylí ze dne 11. 8. 2022 

 
 
Místo jednání: 
OÚ Kobylí 
 
Datum: 
11. 8. 2022 začátek  18:02  
                   konec     19:06    
Omluveni: R. Rusňák, J. Možný, L. Křivka, R. Herůfek 
 
Starosta obce konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a při účasti nadpoloviční většiny 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
 
Přílohy: 
1) Svolání zasedání 
 

 
Schválení programu 
Zastupitelstvo obce Kobylí schvaluje program jednání zastupitelstva       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0 

UZ 01/04/2022 
 

Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
Návrh ověřovatelů zápisu: R. Kovář, P. Novák 
Návrhová komise: předseda V. Janda a členové R. Čejka, B. Helešicová 
Zastupitelstvo obce Kobylí volí ověřovatele zápisu Radka Kováře a Pavla Nováka a jako 
návrhovou komisi volí předsedu Vlastimila Jandu a členy Rostislava Čejku a Blanku 
Helešicovou                            

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0 

UZ 02/04/2022 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Pavlína Mikulicová 
 
Kontrola usnesení z minulého jednání  
Kontrolu usnesení provedl místostarosta Vlastimil Janda. Na minulém zasedání zastupitelstva, 
které proběhlo 28. června, byly schváleny prodeje pozemků, které čekají na Stavebním úřadě 
V.Pavlovice na schválení dělení, koupě části silnice bylo zapsáno do katastru nemovitostí, byl 
schválen investiční příspěvek ZŠ Kobylí, tato akce probíhá. Zastupitelstvo také schválilo 
návratnou půjčku ZŠ Kobylí na rekonstrukci technického zázemí, finance byly škole odeslány. 
Připravují se podklady na vypracování studie zástavby a geologický průzkum části pozemků pod 
hřbitovem.  
 
Komunitní centrum - dotace 
P.Kotík- všem přítomným okomentoval navýšení rozpočtu a důvod žádosti.  
………- budova již potřebuje opravu a mělo by se využít dotace z MAS Hustopečsko  
………- mělo by to být místo a zázemí pro širší okruh lidí nejen pro farníky, ale i pro maminky 

s dětmi, pro seniory a potřebné skupiny  
L.Loveček-doporučil podpořit tuto dotaci, farnost se do této situace dostala vysokou inflací, je to 

investiční dotace a bez této dotace od obce by nemohla rekonstrukce proběhnout 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 
2.900.000,- Kč Římskokatolické farnosti Kobylí a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětné dotace 
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Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 10 0 1 I. Kutáč 

UZ 03/04/2022 
 
Investiční akce pro rok 2022 
P. Kotík – navrhl schválit projekt „Rekonstrukce technického křídla mateřské školy“ 
              - velká část objektu není využívaná, rekonstrukce je potřeba, dojde k zateplení celé  

budovy, vznikne zde nová tělocvična a prostory, které bude nadále možno pronajímat 
              - v červenci proběhlo výběrové řízení  
 Zastupitelstvo obce Kobylí schvaluje „Rekonstrukci provozních objektů Mateřské školy 
Kobylí“ a pověřuje radu obce výběrem dodavatele a předáním staveniště 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 10 0 1 A. Kovářík  

UZ 04/04/2022 
 
P. Kotík – další investiční akcí je rekonstrukce podlahy a osvětlení v tělocvičně školy 
              - v červenci proběhlo výběrové řízení, rekonstrukce by měla proběhnout na podzim 
              - podařilo se získat dotaci  z MMR ve výši 543.000Kč 
Zastupitelstvo obce Kobylí schvaluje „Rekonstrukci podlahy a osvětlení v tělocvičně 
Základní školy Kobylí“ a pověřuje radu obce výběrem dodavatele a předáním staveniště 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0 

UZ 05/04/2022 
 
 
Různé: 
P. Kotík-otevřel diskusi v bodu různé 
……….-vznesla dotaz, kdy se plánuje oprava komunikace kolem muzea 
P. Kotík - projekt na tuto rekonstrukci je připravený, je zažádáno o stavební povolení 
             - tento projekt obnáší novou komunikaci, novou kanalizaci, chodníky, odstavné stání 
             - projekt bude připravený a bude čekat na vhodnou dotaci na jednotlivé části projektu 
P. Novák-navrhl zvážit úpravu bývalé zastávky autobusu u hlavní křižovatky, nepřetržitě vadí 

rozhledu z křižovatky stojící automobily a průjezd křižovatkou je nebezpečný 
P. Kotík - prodiskutuje situaci s dopravní inspektorátem 
              - konstatoval, že se již nikdo nehlásí o slovo a prohlásil jednání za ukončené. 
         
 
 
 
 
 
 
 

Zapsala: Pavlína Mikulicová ............................................ 

   

Ověřovatelé zápisu: Radek Kovář ........................................... 

 

 Pavel Novák ............................................ 

 

Starosta: 
 

Pavel Kotík ............................................ 

 


